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Nowa perspektywa finansowa jest szansą na pobudzenie i utrwalenie rozwoju 
gospodarczego na Dolnym Śląsku. Samorządy dolnośląskie oczekują z nadzieją na 
opracowanie ostatecznych zasad podziału środków Unii Europejskiej tak, aby dawały one 
możliwość na postulowany od lat zrównoważony rozwój Dolnego Śląska.  
 
Stanowisko prezydentów trzech dolnośląskich miast wyraża zaniepokojenie sposobem 
podziału tych środków, ale jednocześnie nie zostało skonsultowane z innymi samorządami 
i, jak mieliśmy okazję się przekonać, nie uwzględnia interesów innych samorządów. 
Chcemy podkreślić że Dolny Śląsk składa się nie tylko z miast prezydenckich, a samorządowcy 
to nie tylko prezydenci. To dużo bardziej skomplikowana i złożona struktura. Oczekiwanie, 
że zwiększona zostanie alokacja środków na ZIT-y, bez uwzględnienia interesów Innego 
Instrumentu Terytorialnego to oczywiste nieporozumienie. Jesteśmy temu przeciwni. 
Podobnie jak podważanie cywilizacyjnego projektu budowy Cyklostrady Dolnośląskiej, który 
jak żaden inny projekt, angażuje kilkuset beneficjentów - małe, średnie i duże samorządy. 
Nie godzimy się na kwestionowanie tego przedsięwzięcia. Zrównoważony rozwój to równe 
szanse dla wszystkich, nie tylko dla miast prezydenckich. Uprzywilejowanie jakiejkolwiek 
struktury, beneficjenta czy regionu, uznajemy za nieuprawnioną i niczym nieuzasadnioną 
ingerencję w proces integracji Dolnego Śląska, jeśli ma on być rzeczywiście i realnie wspólną 
sprawą. 
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